



HYBRID DROP SOFT TOUCH

iPhone 16 Pro

Black Titanium (Titane Noir)

DESCRIPTIONS

Reinforced Magsafe compatible case, withstands 3m drops

100 words

"The mix of elements creates harmony" *: transparency and color, flexibility and rigidity, satin and soft touch... HYBRID cases live up to their name. HYBRID DROP I SOFT TOUCH combines a colored TPU bumper with a translucent polycarbonate back with a frosted glass effect. Also, featuring a specific camera capture button cut-out. Its design incorporates Impact Edge® corners to neutralize drops from up to 3 meters, an ultra-resistant double-layer back, and raised edges around the screen and lens to prevent scratches. Its premium MagSafe-compatible magnet offers 2x the power of conventional magnets. Recycled and recyclable protection, made in France (OFG certification).* John Ruskin

50 words

HYBRID DROP I SOFT TOUCH combines a colored TPU bumper with a translucent polycarbonate back with a frosted glass effect. Also, featuring a specific camera capture button cut-out. Its design incorporates Impact Edge® corners to neutralize drops from up to 3 meters, an ultra-resistant double-layer back, and raised edges to prevent scratches. Its premium MagSafe-compatible magnet offers 2x the power of conventional magnets. Recycled and recyclable case, Origine France Garantie.

25 words

Combining a colored TPU bumper with a translucent, frosted glass-effect polycarbonate back and a specific camera capture button cut out. Double-layer back and Impact Edge® corners neutralize drops up to 3 meters. MagSafe-compatible premium magnet. Recycled and recyclable case, OFG.

SEO

HYBRID DROP I SOFT TOUCH for iPhone 16 Pro combines a colored TPU bumper with a frosted glass-effect translucent polycarbonate back and a specific camera capture button cut out. Withstands 3m drops. Recycled and recyclable case, OFG.



DESCRIPTIONS

Coque de protection MagSafe, dos translucide, finition soft-touch

100 mots

« Le mélange des éléments crée l'harmonie » *: transparence et couleur, souplesse et rigidité, satiné et velouté... Les étuis HYBRID portent bien leur nom. HYBRID DROP I SOFT TOUCH combine un bumper de couleur en TPU avec un dos en polycarbonate translucide effet verre dépoli. Doté d'une découpe pour le bouton de déclenchement de l'appareil photo. Son design intègre des angles Impact Edge® neutralisant les chutes jusqu'à 3 mètres, un dos double couche ultra-résistant, des bordures relevées autour de l'écran et de l'objectif pour éviter les frottements. Son aimant premium compatible MagSafe offre une puissance 2x supérieure aux aimants classiques. Protection recyclée et recyclable, fabriquée en France (certification OFG).* John Ruskin

50 mots

HYBRID DROP I SOFT TOUCH combine un bumper de couleur en TPU avec un dos en polycarbonate translucide effet verre dépoli. Doté d'une découpe pour le bouton de déclenchement de l'appareil photo. Son design intègre des angles Impact Edge® neutralisant les chutes jusqu'à 3 mètres, un dos double couche ultra-résistant, des bordures relevées pour éviter les frottements. Son aimant premium compatible MagSafe offre une puissance 2x supérieure aux aimants classiques. Coque recyclée et recyclable, Origine France Garantie.

25 mots

Coque combinant un bumper de couleur en TPU avec un dos en polycarbonate translucide effet verre dépoli. Doté d'une découpe pour le bouton de l'appareil photo. Dos double couche et angles Impact Edge® neutralisent les chutes jusqu'à 3 mètres. Aimant premium compatible MagSafe. Coque recyclée et recyclable, OFG.

SEO

HYBRID DROP I SOFT TOUCH pour iPhone 16 Pro combine un bumper de couleur en TPU avec un dos en polycarbonate translucide effet verre dépoli. Doté d'une découpe pour le bouton de l'appareil photo. Résiste à 3m de chute. Coque recyclée et recyclable, OFG.